KINGSWAY

9TH FLOOR, SMITHSON TOWER LONDON SW1A 1HA UNITED KINGDOM

السائة هينة الأوراق المالية المحترمين

السادة بورصة عمان المحترمين

داترة الإفصاح

تحية طبية ربعدء

Date: 11 December 2019

التاريخ ١١ كاترن الأرل ٢٠١٩

Messrs. Jordan Securities Commission Disclosure Department Amman

Amman
Messrs. Amman Stock Exchange

Subject: Disclosure of the acquisition of more than 1% of the shares of Al-Eqbal Investment Company PLC

العوضوع: الإفصاح عن تعلك ما يزيد عن 1٪ من أسهم شركة الإقبال للإستثمار م.ع.م.

Kind Greetings,

Amman

In accordance with the provisions of Article 13 of the Instructions on Companies Disclosure, Accounting Standards and Auditing Standards for the Year 2004 (as amended up to 2018), we would like to inform you that Kingsway FCF Overflow SPC – Segregated Portfolio Two (the "Buyer") has completed on 11 December 2019 several purchase transactions for a total of seven hundred and eleven thousand seven hundred and thirteen (711,713) shares of the shares of Al-Eqbal Investment Company PLC (the "Company") – equivalent to 1.19% of its total shares. The Buyer's total shareholding in the Company is currently 16.19%.

عملا بأحكام المادة ١٣ من تمايدات افصاح الشركات المصدرة والمحايير المحاسبية ومعايير التدايق لسفة ٢٠٠١ (حتى تعديلاتها في ٢٠١٨)، نرجو اعلامكم بان شركة Kingsway FCF Overflow و المستريس المستريس الاول PC — Segregated Portfolio Two بتاريخ ١١ كانرن الاول ٢٠١٩، يتقيز عدة عمليات شراه لما مجموعة معدمة أو أحد عشر الغا وسيمعانة والانتة عشر (٧١١٧١٧) مهم من

بعريح المعمون الارام معمداته والمنتة عشر (١٩١٣) معهم من معهمة واحد عشر الغا رميعماته والنتة عشر (١٩١٣) - أي ما يعامل ١٩ (١ // من كامل أسهمها. هذا وتبلغ كامل معناهمة العشتري الحالية في الشركة ١٩ ر١١٪.

The intention from the purchase is long term investment.

أن النية من الشراء هو الاستثمار طويل الأمد.

Kindly accept our deepest respect.

وتنضلوا بتبول فاتق الاحترام ، ،

For//e-

Kingsway FCF Overflow SPC - Segregated Portfolio Two

Signature/الترقيع;

Conor McNaughton

Jan. . W. Long U.

(الصفة/Capacity)

Name/e--11:

Director

بورصة حمسان الدانسرة الإدارية والمالية السديسسوان

1.19 4665 1 0

KINGSWAY

9TH FLOOR, SMITHSON TOWER LONDON SWIA IHA UNITED KINGDOM

Date: 11 December 2019

التاريخ: ١١ كاتون الأول ٢٠١٩

Messrs, Jordan Securities Commission Disclosure Department Amman

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين دائرة الإنصاح عمان

Messrs. Amman Stock Exchange Amman

السادة بورصة عمان المطرمين

Subject: Disclosure of the acquisition of more than 1% of the shares of Al-Eqbal Investment Company PLC

الموضوع: الإفصاح عن تملك ما يزيد عن ١٪ من أسهم شركة الاقبال للاستثمار م.ع.م.

Kind Greetings,

تحية طيبة ربعد،

In accordance with the provisions of Article 13 of the Instructions on Companies Disclosure, Accounting Standards and Auditing Standards for the Year 2004 (as amended up to 2018), we would like to inform you that Kingsway Fund Frontier Consumer Franchises (the "Buyer 1") has completed on 5 December 2019 several purchase transactions for a total of fifty four thousand three hundred and fifty (54,350) shares of the shares of Al-Equal Investment Company PLC (the "Company") - equivalent to 0.09% of its total shares. Kingsway FCF Overflow SPC - Segregated Portfolio Two (the "Buyer 2") has completed on 11 December 2019 several purchase transactions for a total of seven hundred and eleven thousand seven hundred and thirteen (711,713) shares of the Company - equivalent to 1.19% of its total shares. The Buyer 1's total shareholding in the Company is currently 25.24%. The Buyer 2's total shareholding in the Company is currently 16.19%.

مملا بأحكام المادة ١٣ من تعليمات انصاح الشركات المصدرة والمعايير المحليير المحليية ومعايير التنفيق لمنة ٤٠٠٤ (حتى تعديلاتها في (٢٠١٨)، نرجو اعلامكم بان شركة Kingsway Fund Frontier في المربق المحلومة بناريخ كان المحلومة المحلومة

The intention from the purchase is long term investment.

إن النية من الشراء مو الاستثمار طويل الأمد

Please note that Buyer 1 and Buyer 2 are fund companies managed by Kingsway Capital Partners Limited which controls 41.43% of the shares of the Company in total across all funds under its management and is represented by Mr. Manuel Stotz on the board of directors of the Company.

يرجي الطم أن المشتري 1 والمشتري ٢ هما شركتي صندوق استثماري نديره شركة كينجزوي كابيتال بارندرز لمند والتي تسيطر على ما مجمله ٢٢ و ٢١٪ من اسهم الشركة من خلال كافة الصنديق الاستثمارية التي تديرها ويمثلها السيد ماتويل سنونز في مجلس إدارة الشركة.

Kindly accept our deepest respect.

وتنضارا بثبول فاتق الاحترام،،

For/je: K

Kingsway Capital Partners Limited

الترقيم/Signature

Sections ()

Name/الاسم!

Conor McNaughton

Capacity/المنة

Chief Operating Officer